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aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Expresweg N31Brugge  -  Geluidswerende maatregelen

De expresweg (N31) in Brugge zorgt voor heel wat geluidsoverlast bij omwonenden. Tot 
voor kort stonden er bomen aan de afrit ‘Sint-Pieters’ van deze expresweg om de 
overlast enigszins te beperken.

Recentelijk werden de bomen gesnoeid, met als gevolg dat de omwonenden, wier tuin 
aan deze afrit grenst, enorme lawaaihinder ondervinden.

Momenteel zijn er langs de expresweg al verschillende geluidswerende schermen 
geplaatst. Echter niet overal.

Dit werd reeds begin 2017 aangekaart door collega Bert Maertens. De minister liet toen 
weten dat eind 2018 een aanbesteding zou gebeuren van het volledige dossier van 
ontbrekende geluidsschermen langs deze weg. Het Agentschap Wegen en Verkeer zou 
hier 4 miljoen euro voor vrijmaken.

1. Waarom werden de bomen volledig gesnoeid en niet louter afgetopt? Graag 
duidelijkheid omtrent deze keuze.

2. Kan de minister een stand van zaken meedelen over de aanbesteding van dit 
dossier?

3. Zullen de nodige maatregelen getroffen worden om ook de buurt van de afrit ‘Sint-
Pieters’ mee op te nemen in dit dossier, mocht dit nog niet het geval zijn?

4. Kan de minister een precieze uitvoeringstermijn meedelen en/of een gedetailleerde 
fasering voor het plaatsen van de geluidsschermen?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 640 van 6 maart 2019
van MERCEDES VAN VOLCEM

1. Er werd een plan opgesteld om hakhoutbeheer uit te voeren in het wegendistrict 
Brugge (zie http://wegenenverkeer.be/hakhoutbeheer).
Dit is besproken met de stad Brugge, en het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) 
heeft hiervoor de nodige kapvergunningen.
Hierop kwam protest van de buurtbewoners. AWV heeft dan besloten om dit jaar 
geen hakhoutbeheer uit te voeren op deze plaats, maar enkel de zieke bomen weg te 
nemen.
Er bleef protest van de buurtbewoners. Hierop volgend werd er een plaatsbezoek 
georganiseerd met alle betrokken partijen: het Agentschap Wegen en Verkeer, de 
aannemer, de stad Brugge en een afvaardiging van de buurtbewoners. Na de 
rondgang kwamen we samen tot de conclusie dat er best toch hakhoutbeheer werd 
toegepast. Zo was er eveneens een vrije ruimte van vier meter zodat de aannemer 
aan alle weg te nemen bomen kon.
Het argument dat de hout berm als geluidsscherm dienst doet, werd onderzocht door 
AWV, doch dit maakt geen verschil (zie 
https://sites.google.com/a/mow.vlaanderen.be/geluid-en-trillingen/contact/faq/wat-
is-de-invloed-van-vegetatie-op-geluid?pli=1).

2. De plaatsing van de geluidsschermen wordt bemoeilijkt door de beperkte beschikbare 
ruimte en vooral door de ligging van de nutsleidingen langsheen de N31. In februari 
werden daarom de nutsleidingen op de meest kritieke plaatsen opgezocht door 
sleuven te maken. Dit wordt nu ingetekend op de ontwerpplannen en teruggekoppeld 
met de nutsmaatschappijen. Daarna worden de plannen, de stabiliteitsstudie en het 
bestek afgewerkt. Volgens huidige planning zal het bestek midden 2019 afgewerkt 
zijn, waarna de aanbestedingsprocedure gestart kan worden.

3. Het knooppunt ter hoogte van de N31 en de N9 is niet opgenomen in het huidig 
dossier. De afbakening van het MER (de aanleiding voor het plaatsen van de 
geluidsschermen) voor de omvorming van de N31 omvatte de zone tussen de 
spoorwegbrug (tussen Legeweg en Bevrijdingslaan) en de N397. Er zijn bij AWV ook 
geen vragen of meldingen over geluidsklachten van bewoners langs de N9 gekend.

4. Op vlak van de fasering is er in het vermeden reeds afgestemd met de politie van 
Brugge. Het projectgebied wordt opgesplitst in de wegvakken tussen de verschillende 
grote kruisende wegen (Legeweg, N367, N32 en Astridlaan). Het wegvak tussen twee 
grote kruisende wegen wordt voorzien als één fase, met telkens een bijhorende 
omleiding. Indien mogelijk worden niet-conflicterende fases samen uitgevoerd zodat 
de uitvoeringstermijn beperkt kan worden. Eens het bestek klaar is, zal er meer zicht 
zijn op de concrete uitvoeringstermijn.

http://wegenenverkeer.be/hakhoutbeheer
https://sites.google.com/a/mow.vlaanderen.be/geluid-en-trillingen/contact/faq/wat-is-de-invloed-van-vegetatie-op-geluid?pli=1
https://sites.google.com/a/mow.vlaanderen.be/geluid-en-trillingen/contact/faq/wat-is-de-invloed-van-vegetatie-op-geluid?pli=1

